
Ang Elen! 

I samband med framtagningen av förslaget till stambyte ingick även ett förslag om att uppgradera 
elen. Elcentralerna var gamla och behövde bytas. Det fanns ett önskemål från flera medlemmar att  

 

I samband med framtagningen av förslaget till stambyte ingick även ett förslag om att uppgradera 
elen. Elcentralerna var gamla och behövde bytas. Det fanns ett önskemål från flera medlemmar att 
underlätta att dra fram 3-fas. Styrelsen anlitade HSB Konsult i arbetet för att ta fram ett förslag kring 
detta. 

Förslaget presenterades på stämman tillsammans med förslaget om stambyte och stämman 
beslutade om förändring av elen samt byte av avloppsstammar i fastigheten. 

Efter att stambytet pågått under nästan ett år uppdagades att Eon som enda elnätsägare har en 
annan tariff för 20A. Styrelsen har sedan arbetat för att hitta en lösning som är möjlig att genomföra 
utan att riva upp stämmobeslutet om förändringen av elen. 

Styrelsen har försökt hantera det uppkomna problemet på bästa sätt och erbjudit samtliga 
lägenhetsinnehavare förändringen att säkra ner till 3x16A-säkringar. 

Ett problem för anlitad entreprenör för detta har varit att Eon’s del i arbetet släpat efter, vilket gjort 
att det tagit längre tid än beräknat att återgå till den lägre tariffen. 

 

 

  

 


